

## 卫理公会以萨迦守望者 20-26/7/2023

### 七月第四个星期的祷告事项

#### 一、家庭祭坛

1. 为极度贫穷的家庭祷告，求上主顾念这些家庭，为这些家庭带来物资的援助。一些家庭可能因某些原因而失去经济支柱如疾病、失业或残疾，求主垂听他们的呐喊与呼求，眷顾他们能从善心人士、政府机构、教会或亲戚朋友得到援助。
2. 为家庭的每一位成员祷告。求主让我们成为家庭中的祭司，在家建立家庭祭坛，以敬虔与祷告来建立一个合神心意的家庭。

#### 二、教会使命

1. 教会自去年 7 月份开始停止线上圣餐崇拜，已经过了一年的时间。许多教会也都不再公开线上崇拜和祷告会连接，只提供特殊情况下。这一年以来，我们看见了回到教会参与实体崇拜的会友人数增加了。祷告，神的爱继续感动及带领还未回到教会的会友，让他们可以固定回到教会参与实体崇拜和聚会。
2. 祷告砂州卫理公会的牧者同工能彼此合一，以和睦的心共同服事。为牧者与会友的关系祷告，愿牧者能成为会友的榜样，带领和牧养他们；会友能爱戴和尊重牧者，以致教会能在主里更加凝聚、团结，共同迈向成长。

#### 三、国家时事

1. 随着六州选举的脚步越来越近，一些政客也正积极使用种族和宗教课题来煽动国民的情绪，以试图影响选情。祷告，上帝亲自掌权，让这些不健康的政治言论无法影响选情，求主赐给民众正确的心态来投下手中神圣的一票。
2. 自 2019 年 1 月至今年 6 月，砂拉越总共记录了 347 宗爱情骗局，受害者以女性占多数，共有 278 人。可见，网络诈骗已经成为了现今社会的新问题。求主赐下智慧给民众，在网络世界与陌生人交友能谨慎，以免受骗。  
<https://sarawak.sinchew.com.my/20230717/4835038/>

#### 四、世界局势

1. 韩国多地近日暴雨成灾，已造成超过 50 人死亡，达到 2011 年（78 人）之后 12 年来最高水平。感恩，韩国各地遭遇水灾后，韩国艺人们纷纷伸出援手帮助灾黎救灾。祷告，上帝藉着各方的救援来安慰和帮助灾黎，让他们看见“天灾无情，人间有爱”。  
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/07/18/580987>
2. 全球多个国家正遭遇热浪袭击，平均温度都在 40 摄氏以上，而且还在不断高升。极端的高温气候充分显示了全球暖化所带来的威胁。热浪也加剧了某些地区森林大火的发生，野火的情况令人担忧。祷告，世人能从这极端的天气中看见地球生病了，因此需要所有人一起爱护地球，减少对地球的破坏。  
<https://youtu.be/kuABrhkGUVe?t=6>

## **Issachar Watchmen Methodist 20-26/7/2023**

### Prayer Items for 4th week of July

#### A. Family

1. Pray for the families in extreme poverty, and ask the Lord for His provision. Some families have lost their ability to support themselves financially for reasons such as illness, unemployment or disability. Pray that the Lord will listen to their cry, and provide them what they need through kind people, government agencies, churches, relatives and friends.
2. Pray for every member of the family. Ask the Lord to make us priests in the family, to build family altars in each home, and to build Godly, prayerful families that are after God's own heart.

#### B. Church

1. In July last year, most the churches under the SCAC stopped online worship services. The churches that continue to run online worship services, do so only for their members who have special needs. Over the past year, we have seen an increase in the number of church members returning to the church to participate in physical worship. Pray that God's love will continue to move and lead the members who have yet returned to the church, so that they can return to the church and participate in physical worship and gatherings.
2. Pray for unity and harmony in service among the pastors and co-workers of the Methodist Churches in Sarawak. Pray for the relationship between pastors and church members: that pastors can be role models for their members as they lead and shepherd them; and the members can love and respect their pastors, so that the whole church can be united in the Lord, and grow together.

#### C. Nation

1. As the six-state election draws closer, some politicians are actively using racial and religious issues to stir up resentment and polarize the people in an attempt to influence the election. Pray that, by the power of God, these corrupt political speeches cannot affect the election; and may God give the people the right attitudes when they cast their votes.
2. From January 2019 to June of this year, a total of 347 love scams were recorded in Sarawak; and of the 347 victims, 278 of them were women. It can be seen that online fraud has become a new problem in today's society. May the Lord give wisdom to the people, so that they can be cautious when befriending strangers in the online world, so as not to be deceived.

#### D. World

1. Recent heavy rains in South Korea have had devastating effects in many places within the nation, resulting in more than 50 deaths; the highest level since 2011. Let us give thanks that Korean artistes have extended a helping hand to help the refugees. Pray that God will comfort and help the refugees through this difficult time with the aid from all parties, and may they experience the love from God.
2. Many countries around the world are suffering from heat waves, as the average temperature is above 40 degrees Celsius and it is still rising. Extremely high temperatures fully demonstrate the threat posed by global warming. The heatwave has also increased the occurrence of wildfires in some areas, and the wildfire situation is worrying. Pray that the world can see that the earth is sick and need immediate action, so that everyone can preserve the earth together.

## Isakhar Pengawal Methodist 20-26/7/2023

### Doa minggu keempat Julai

#### A. Keluarga

1. Berdoa untuk keluarga yang sangat miskin. Mohon Allah membekalkan keluarga keluarga ini dengan bantuan bekalan. Sesetengah keluarga mungkin kehilangan sokongan ekonomi atas penyakit, kehilangan kerja atau kecacatan badan. Mohon Allah mendengar doa mereka, memberkati mereka untuk mendapat bantuan daripada organisasi kerajaan, gereja, saudara mara atau kawan-kawan mereka.
2. Berdoa untuk setiap ahli keluarga. Mohon Allah untuk menjadikan kita imam dalam keluarga, membina mezbah keluarga di rumah, dan membina keluarga mengikut hati Allah dengan kesalehan dan doa.

#### B. Gereja

1. Sudah setahun sejak gereja di bawah SCAC menghentikan ibadat dalam talian pada Julai tahun yang lalu. Ibadat dalam talian hanya disediakan untuk mereka yang mereka yang berkeperluan khas. Sepanjang tahun yang lalu, kita telah melihat peningkatan dalam bilangan jemaah yang kembali ke gereja untuk mengambil bahagian dalam ibadat fizikal. Berdoa agar kasih Tuhan akan terus bergerak dan memimpin jemaah yang masih belum kembali ke gereja, supaya mereka dapat kembali ke gereja dengan kerap untuk bersembahyang.
2. Berdoa untuk kesatuan pastor pastor SCAC, melayani dengan kedamaian. Berdoa untuk hubungan Pastor-pastor dan jemaah, berdoa agar pastor-pastor boleh menjadi teladan yang baik di antara jemaah, membimbing dan melayani mereka; jemaah dapat mengasihi dan menghormati pastor mereka, supaya gereja dapat lebih Bersatu dan bertumbuh dalam Kristus.

#### C. Negara

1. Ketika pilihan raya enam negeri semakin hampir, ahli politik secara aktif menggunakan isu perkauman dan agama untuk membangkitkan sentimen nasional dalam usaha mempengaruhi pilihan raya. Berdoalah, agar Tuhan sendiri yang berkuasa, supaya ucapan politik yang tidak sihat tidak menjejaskan pilihan raya, dan rakyat dapat mengundi dengan sikap yang betul.
2. Dari Januari 2019 hingga Jun tahun ini, sebanyak 347 kes penipuan cinta direkodkan di Sarawak, dan mangsa kebanyakannya adalah wanita iaitu seramai 278 orang. Dapat dilihat bahawa penipuan dalam talian telah menjadi masalah baru dalam masyarakat masa kini. Berdoa agar Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada orang ramai, supaya mereka boleh berhati-hati ketika berkawan di dunia dalam talian agar tidak tertipu.

#### D. Dunia

1. Hujan lebat telah menyebabkan bencana di banyak tempat di Korea Selatan baru-baru ini, mengakibatkan sebanyak 50 kematian, mencapai tahap tertinggi dalam 12 tahun sejak 2011 (78). Bersyukur, banyak artis Korea telah menghulurkan bantuan untuk membantu mangsa banjir. Berdoa agar Tuhan menghiburkan dan membantu mangsa melalui bantuan daripada semua pihak.
2. Banyak negara di seluruh dunia sedang mengalami gelombang haba, suhu purata sudah melebihi 40 darjah Celsius, dan ia masih meningkat. Suhu yang sangat tinggi menunjukkan ancaman yang ditimbulkan oleh pemanasan global. Gelombang haba juga telah mempercepatkan lagi kebakaran hutan di beberapa kawasan. Berdoalah agar manusia dapat melihat cuaca ekstrem ini adalah akibat aktiviti manusia, jadi semua orang perlu bersama-sama melindungi bumi dan mengurangkan kerosakan terhadap bumi.